







香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

#### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301278315		18, 35	03-07-2009	ECO ART LIMITED FLAT/RM C, 2/F, MEE WAH FACTORY BUILDING, 1 TSAT PO STREET, SAN PO KONG HONG KONG	Eco Art Limited FLAT/RM C, 2/F, MEE WAH FACTORY BUILDING, 1 TSAT PO STREET, SAN PO KONG HONG KONG
301299277		5, 35	12-06-2009	鄭珊瑋 香港 九龍觀塘 協 和街 141 號地下	天標知識產權代理有限公司 香港 中環德輔道中 162 號 通 用商業大廈 4 樓 404 室
301321055	 	25	07-08-2009	HA BICH VAN PAULINE FLAT A, 1/F., BLOCK 6, GOLF PARK VIEW, 83 CASTLE PEAK ROAD KWU TUNG, SHEUNG SHUI, NEW	HA BICH VAN PAULINE FLAT A, 1/F., BLOCK 6, GOLF PARK VIEW, 83 CASTLE PEAK ROAD KWU TUNG, SHEUNG SHUI, NEW TERRITORIES, HONG KONG.

TERRITORIES,  
HONG KONG.

301368090

**SPELUNKER<sup>9</sup>**

31-07-2009

Irem Software  
Engineering  
Kabushiki Kaisha  
(Irem Software  
Engineering  
Inc.)  
655 Fukudome-  
machi, Hakusan-  
shi, Ishikawa,  
JAPAN

EMILY YIP & CO  
Room 1904, Chinachem  
Exchange Square II, 338  
King's Road, HONG KONG